
Referat af bestyrelsesmøde fredag, den 7. januar 2022 

 

1. Rapport fra synsmanden 
Vi havde, fra advokaten, modtaget synsmandens rapport, som Per gennemgik. 
Vi er ikke enige i synsmandens prisskøn på genoprettelsen af vores fortove. 
 
Vi vil herefter indhente 3 tilbud på genopretningen. Hvis vi ikke ender op med, at få dækning til 
fuld genopretning, hvad så? Dette spørgsmål må tages op på generalforsamlingen. 
 
Der har for nylig været gravet op på Sindingvej på grund af vand i de gamle kobberledninger, 
formentlig en skade som følge af gravearbejdet i forbindelse med nedlægning af fiber. Det er så 
en anden udfordring; hvor mange andre steder kan det tænkes, at lignende forhold gør sig gæl-
dende.  
Og hvor mange er stadig koblet op på de gamle ledninger? Dette vil vi undersøge, således at vi 
vil anmode TDC om det er muligt, at de der endnu ikke er koblet op på fibernet, kan komme det 
uden beregning. Herefter kunne man nedlægge de gamle kobberledninger og dermed undgå 
opgravning i forbindelse med fejl herpå. 
 

2. Generalforsamling 2022 
Den 28. februar blev vedtaget som dato til gennemførelse af generalforsamling. 
Lotte retter henvendelse til Kirken med henblik på at kunne benytte lokale der. 
 

3. Næste bestyrelsesmøde 
Næste møde afholdes den 26. januar 2022, klokken 19.00, hos Lotte. 

 
 

 


